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Women’s Federation of Fujian province received and talk with Vice-Consul of the U.S. Consulate in Guangzhou
Full text: http://www.women.org.cn/allnews/1001/368.html 

China Women’s Web, 6 May 2008: The Women’s Federation of Fujian province received and talk with Mr Kurt Aufderheide, Vice-Consul of the US Consulate in Guangzhou. Ms Guo Yan, the Director of the Department of Welfare of the Women’s Federation of Fujian province introduced the Women’s Federation’s work in combating trafficking in women and children. Mr Aufderheide said that there were many good practices and lessons to be learnt from the work and he will bring these practices and lessons to the relevant departments in the U.S. to promote further exchange and learning. 
福建省妇联接待美国驻广州总领事馆副领事一行并与之座谈交流  

摘自：http://www.women.org.cn/allnews/1001/368.html 

　　日前，福建省妇联接待了美国驻广州总领事馆政治部副领事艾福奎先生。福建省妇联权益部部长郭延介绍了福建省妇联参与打击拐卖妇女儿童犯罪活动的工作情况。艾福奎先生说，福建省妇联在开展妇女防拐上的很多做法值得借鉴，他将带给美国最佳对应部门，进一步进行交流学习。（中国妇女网  2008-05-06）

Dongxi city of Guangxi province cracked down on a foreign trafficking ring 

Full text: http://www.gx.xinhuanet.com/newscenter/2008-05/13/content_13240127.htm
Guangxi Fangchenggang Daily, 13 May 2008: The Department of Public Security successfully cracked down on a foreign criminal ring engaged in trafficking of babies into China on 5 May. It apprehended 6 suspects and rescued two newborn babies from Vietnam. The Dongxi police has now handed over the suspects and the babies to the Mong Cai police of Vietnam. 
东兴打掉一个境外拐卖婴儿团伙 

摘自：http://www.gx.xinhuanet.com/newscenter/2008-05/13/content_13240127.htm 
　　５月５日，东兴市公安局成功打掉一个拐卖婴儿进入中国的境外犯罪团伙，抓获境外犯罪嫌疑人６人，解救两名无名初生男婴。一个专门拐卖越南婴儿进入中国的境外犯罪团伙全部落网。目前，东兴警方已将６名犯罪嫌疑人以及两名被拐婴儿移交越南芒街警方处理。 （记者 张世文　防城港日报2008年05月13日）　

The first national pilot cities/districts for social workers of youth affairs are now confirmed 
Full text: http://www.mca.gov.cn/article/zwgk/gzdt/200805/20080500014051.shtml 　
Social work web, 5 May 2008: The “Notice on the determination of pilot cities/districts for social workers of youth affairs” was released recently. Through the common efforts of the Central Committee of the Communist Youth League, Leading Group on the Prevention of Youth Crimes of the Central Committee for the Comprehensive Management of Public Security, Central Office for the Comprehensive Management of Public Security, Ministry of Civil Affairs, Ministry of Human Resources and Social Security and other relevant departments, the Haidian district of Beijing and other 13 cities/districts have been confirmed to the first pilot cities/districts for social workers of youth affairs. These pilot cities/districts have been chosen to implement, protect and develop the basic rights and interests of the vast number of youth.   
全国首批青少年事务社会工作者试点城市（城区）确定

摘自：http://www.mca.gov.cn/article/zwgk/gzdt/200805/20080500014051.shtml 　 

　　日前，《关于确定全国首批青少年事务社会工作者试点城市（城区）的通知》下发，经共青团中央、中央综治委预防青少年违法犯罪工作领导小组、中央综治办、民政部、人力资源和社会保障部的相关部门共同研究，北京市海淀区等13个城市（城区）被确定为全国首批青少年事务社会工作者试点地区，以切实实现好、维护好、发展好广大青少年的根本利益。（来源：社会工作网 2008-05-05）
Fully implement policy on vocational training subsidies to raise employability of workers 
Full text: http://cbzs.mca.gov.cn/article/shxw/yw/200805/20080500014200.shtml  
China Society News, 12 May: According to the Ministry of Human Resources and Social Security, various levels of the government have issued a serious of policies since 1998 to provide subsidies to eligible urban and rural workers to participate in vocational training. The policies have raised the employability of workers and are effective in promoting employment. The newly published “Notice of the State Council on fully promoting employment” further improved on the current policies of providing subsidies for vocational training.  
落实职业培训经费补贴政策提升劳动者就业能力

摘自：http://cbzs.mca.gov.cn/article/shxw/yw/200805/20080500014200.shtml  

　　据人力资源和社会保障部介绍，1998年以来，各级政府制定出台了一系列政策措施，对符合条件的城乡劳动者参加职业培训给予补贴，对于提高劳动者就业能力，促进劳动者就业发挥了积极作用。而最新出台的《国务院关于做好促进就业工作的通知》对职业培训补贴政策作了进一步的充实和完善。(中国社会报2008-05-12)
﹡﹡﹡﹡﹡﹡﹡﹡﹡﹡﹡﹡﹡﹡﹡﹡﹡﹡﹡﹡﹡﹡﹡﹡﹡﹡﹡﹡﹡﹡﹡﹡﹡﹡﹡﹡﹡﹡﹡
For more information about other UNIAP trafficking news digests, please contact the following:

UNIAP Regional news digest:

uniap.mekong@un.or.th
UNIAP Cambodia news digest:

info.uniap.kh@undp.org  
UNIAP China news digest:


uniapchina@yahoo.cn
UNIAP Lao PDR news digest:

phimmasone.thongphataysack@undp.org
UNIAP Myanmar news digest:

ayhtut.uniapmm@undp.org
UNIAP Thailand news digest:

uniap thai@un.or.th   

UNIAP Vietnam news digest:


uniapvietnam@vnn.vn
Publication of the information herein does not constitute an official endorsement or approval by the United Nations Inter-Agency Project against Human Trafficking in the Greater Mekong Sub Region China. The views, opinions, and validity of information expressed are solely the responsibility of the original source.

If you have been sent this News E-Digest by a colleague and would like to subscribe, send an email with the word ‘Subscribe’ in the subject line to uniapchina@yahoo.com.cn. If you do not wish to receive further messages from UNIAP China Team, please notify us by replying to this message and typing "unsubscribe" in the subject line.

Previous editions of UNIAP China News E-Digest can be found in our Website: http://uniap.law.pku.edu.cn  

If you have any human trafficking news/ advocacy/ events/ others that you would like to circulate via the UNIAP China News Digest, please send your submissions and your contact detail to this email address.   
UNIAP China Office

Address: 5-2-131 Tayuan Diplomatic Compound 
No.1 Xindonglu, Chaoyang District 

Beijing 100600, P.R. China

Tel: (+ 86 10) 6420 1827, 6420 3307, 6420 1671

Fax: (+ 86 10) 6420 3115

Email (general): uniapchina@yahoo.cn
Website: http://uniap.law.pku.edu.cn, and www.no-trafficking.org 

﹡﹡﹡﹡﹡﹡﹡﹡﹡﹡﹡﹡﹡﹡﹡﹡﹡﹡﹡﹡﹡﹡﹡﹡﹡﹡﹡﹡﹡﹡﹡﹡﹡﹡﹡﹡﹡﹡﹡
　　本刊所登消息并不代表UNIAP办公室的意见和观点，由原信息部门负责。
　　如您想预订，请回邮件至uniapchina@yahoo.cn，注明预订即可。如果您不希望收到UNIAP提供的信息，请在回信中答复“不预订”。
　　往期的中国反拐新闻文摘可查寻UNIAP中国办公室的网址http://uniap.law.pku.edu.cn
　　如果您有反对拐卖人口方面的信息、宣传资料或其他相关消息，希望通过我们的周刊与大家交流，请与我们联系。联系方式如下：
UNIAP中国办公室
地址：中国北京朝阳区新东路1号、塔园外交公寓5-2-131 
邮编：100600
电话：(+ 86 10) 6420 1827, 6420 3307, 6420 1671

传真：(+ 86 10) 6420 3115

电子邮件 (办公室)： uniapchina@yahoo.cn
项目网页: http://uniap.law.pku.edu.cn , and www.no-trafficking.org
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